CGO MPM November 25, 2025

Prayer Points:

- 1. Pray for some people that heard the Gospel recently to have an open heart to accept Jesus as their Lord and Savior.
- 2. We have intensive home visits; please pray for protection and for hearts to be opened to receive the Word with joy.
- 3. Pray for the programs, and for the Lord to grant us wisdom in dealing with the pain, suffering, and loss resulting from the war in Sudan.
- 4. Pray for the individual counseling sessions, for the message to be delivered effectively, and for it to be received with joy.
- 5. Many families are in need of blankets and bed mattresses. Pray for the Lord to provide CGO to provide for these families.
- 6. The current place that CGO is renting from will soon be not available. Pray for God's provision for a new place as the purchasing prices are very high. Pray for this urgent need.

CGO MPM 2025年11月25日

禱告事項:

- 1. 請為最近聽到福音的人禱告, 求主打開他們的心門接受耶穌為他們的救主。
- 2. 我們會加強深入家訪;請為我們禱告,求神保守,祈求被訪者的心門敞開,喜樂地接受神的話語。
- 3. 請為這些項目禱告,求上帝賜智慧,安慰蘇丹難民家屬被戰爭帶來的痛苦、磨難和損失。
- 4. 為個人輔導課程禱告, 願訊息有效傳達, 並被欣然接受。
- 5. 許多家庭急需毯子和床墊。請為這些家庭禱告,求主供應所需的物資給(CGO),幫助有需要的家庭。
- 6. CGO目前租用的場地即將到期。購買新場地的費用高昂,請為CGO禱告,祈求主為他們 預備新的場地。請為這迫切的需要禱告。